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Αγαπητά μέλη του ΙΕΝΕ 
 
Κύριες και κύριοι 
 
Σας καλωσορίζω εκ μέρους του Ινστιτούτου στην σημερινή εκδήλωση του ΙΕΝΕ, κάτι 
που ξεκίνησε ως μια Ημερίδα και εξελίχθηκε σε σωστό Συνέδριο με περισσότερους 
από 30 ομιλητές και συντονιστές. 
 
Η αφορμή για την σημερινή εκδήλωση δεν είναι άλλη από τα φαινόμενα κορεσμού 
και δυσλειτουργίας που παρουσιάζει σήμερα η αγορά ΑΠΕ και όχι μόνο. Κάτι που είχε 
αρχίσει να γίνεται φανερό ήδη από πέρυσι τέτοια εποχή. 
 
Τελικά όπως λέει και ο τίτλος του συνεδρίου ήρθε η ώρα να εξετάσουμε τι πραγματικά 
θέλουμε και τι μπορούμε να κάνουμε με την περαιτέρω προώθηση των ΑΠΕ και να 
συζητήσουμε με νηφαλιότητα εάν οι στόχοι που θέτουμε εξυπηρετούν την 
ενεργειακή μετάβαση η λειτουργούν ως τροχοπέδη. 
 
Ασφαλώς οι στόχοι είναι χρήσιμοι και απαραίτητοι και χωρίς αυτούς δεν θα είχαμε 
επιτύχει την πολύ μεγάλη διείσδυση των ΑΠΕ στο ηλεκτρικό δίκτυο και την κάλυψη 
ενός αξιόλογου ( μικρού ακόμα) ποσοστού στην τελική ενεργειακή κατανάλωση. 
Αξίζει να αναφερθεί ότι το 2000 είναι ζήτημα εάν είχαμε 1.5 MW εγκατεστημένα ΑΠΕ 
σε όλη την χώρα. Ενώ σήμερα είμαστε στα 12.5 GW. Και όλα αυτά έγιναν τα τελευταία 
15 χρόνια 
 
Στην εντυπωσιακή αυτή πορεία εξέλιξης των ΑΠΕ στην Ελλάδα ο ρόλος του ΙΕΝΕ 
υπήρξε καταλυτικός. Τόσο σε οργανωτικό και προωθητικό επίπεδο όσο και στον τομέα 
εκπόνησης των απαραίτητων μελετών. Να θυμίσω μόνο τον πολύ πετυχημένο κύκλο 
των 3 Συμποσίων ΑΠΕ που οργανώσαμε στους Δελφούς (2006- 2009), πολύ πριν τους 
ανακαλύψει το Delphi Economic Forum, και πλήθος άλλων Ημερίδων, μελετών και 
εκδόσεων που ακολούθησαν. 
 



Τέλος, με την σημερινή εκδήλωση το ΙΕΝΕ επιθυμεί να στείλει ένα μήνυμα ότι οι ΑΠΕ 
και η Ενεργειακή Αποδοτικότητα εξακολουθούν και βρίσκονται στο επίκεντρο των 
προβληματισμών του και των δραστηριοτήτων του. 
 
Δεν θα μακρηγορήσω άλλο και θα ήθελα να προσκαλέσω στο βήμα τον ΓΓ του ΥΠΕΝ 
τον αγαπητό Κ. Αριστοτέλη Αϊβαλιώτη. 
 


